

# Nes JFF

---

Møtereferat  
09.08.2022

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 09.08.2022 på Røde Kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, Kåre Peder Rasmushaugen, Erling Brekke, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Ove Corneliusen, Thorbjørn Erntzen, Sverre Hamre, Lillian Holden og Ove Corneliusen og John Håkonsrud

## Ikke til stede

Mike Tony Bråten og Irene Hagen

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1.Samarbeidsaktiviteter høsten 22, 2. Jaktkort status, 3. Dato/frister for høsten og neste år, 4. Oppdatering/info fra gruppeledere, 5. Eventuelt

## Sak 28/22 Samarbeidsaktiviteter høsten 22

- Aktivitetsdag med NIL fredag 12.august Sverre og Thorbjørn tar deg av dette.
- Skyting med 4H 20. august. Sverre og Thorbjørn tar seg av dette.
- Fiskeopplæring 4. september med Barnas Turlag. Sverre kan stille, om andre ønsker å være med så er det bare å avtale dette med Sverre.

## Sak 29/22 Jaktkort status

- Det er ikke sjekket status for innbetalinger av jaktkort. Dette sjekker og kvalitetssikrer Tor fortløpende.
- Nødvendige avtaler for ettersøk er på plass.

## Sak 30/22 Dato/frister for høsten og neste år

- Frist for innlevering av årsmelding til Sekretær og leder blir 01.11.22.
- Frist for valgkomiteen sine kandidater er innen 01.11.22. Sekretær og leder kvalitetssikrer listen over kandidater på valg til valgkomiteen.

# Nes JFF

---

## Sak 31/22 Oppdatering/info fra gruppeledere

- Nestleder: Etterspør løpende elgbane. Den er oppe og går nå og kjøres på onsdager.
- Fiskegruppa: Det kjøres prøvafiske med marinebiolog. De ordner det de trenger til dette selv. Gytebekken har ikke blitt noe av foreløpig. Vinkeltjern er gjengrodd av store blekker, disse er fredet og kan ikke fjernes. Sette ut garn i nordre Todalsvann for å sjekke fiskebestand, Erling organiserer dette og får med seg folk.
- Hyttegruppa: Hytta på Storemyr har fått en del vindfall over seg etter stormen i fjor, og må gjøres noe med. Stille på utleiesiden.
- Kvinnegruppa: Ikke datofestet opplegget for høsten enda, men legges ut fortløpende på gruppesiden på facebook.
- Haglegruppa: har ikke noe nytt.
- Jaktgruppa: Ingen nye saker, kontroll på jaktkort.
- Viltstellgruppa: ingen nye saker. Revebås er satt ut men er ikke satt i drift enda, det settes fortløpende ut resterende. Disse meldes inn til kommunen.
- Kasserer: Har ikke noe spesielt å melde. Ønsker å få refundert ny toner til skriveren sin etter mye bruk til foreningen, dette er greit.
- Sekretær: ingen spesielle ting.

## Sak 32/22 Eventuelt

- Hallingmarken og lån av plassen der til hundetrening tas videre av Mike Tony og Ove. Sjekke ut disposisjonsavtalen til Hallingmarken med kommunen.
- John stiller spørsmål om innføring av skuddpremie. Er dette noe for foreningen? En god måte å rekruttere på, samt god forvaltning av viltstell. Leder viltstell tar dette med Leder jaktgruppa og setter opp et konkret forslag på hvordan dette kan løses og fremlegger dette på neste styremøte.
- Gapahuken på Trytetjern er enda ikke på plass på riktig sted. Dette må komme i havn. Torbjørn tar kontakt på nytt.
- Hundedressur/saueaversjon: Knut Erik Vinje tar over dette en periode da Joar er indisponert for tiden. De som skal ha dressur melder seg som vanlig til Joar, så tar han det videre med Knut Erik. Vi må ha ny kontrakt med Joar, dette ordner Torbjørn og Ove.

## Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.00 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen